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Sitno, 28 sierpnia 2014 roku 
 

ST.0002.VI.51.2014 
 

 

Protokół Nr LI/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 28 sierpnia 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2014-2021, 

- w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez oddziały przedszkolne przy Szkole 

Podstawowej w Jarosławcu, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie remontu 

odcinka drogi powiatowej Nr 3286L, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Palikot Piotr 

10. Pawlicha Bogdan 

11. Stefańczuk Zbigniew 

12. Szajnoga Marek 

13. Tarkot Alina 

14. Tukiendorf Edward 
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Radni nieobecni: 
1. Ostapińska Dorota 

 

 

Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad LI Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, oraz Panią 

Agnieszkę Grzesiuk Dyrektor CKzB w Sitnie, a także mieszkańców z gminy 

Sitno Pana Mirosława Bury i Pana Sławomira Tutkę. Obrady rozpoczęły się 

o godz. 12
00

 i trwały do godz. 14
36

. 

 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

    Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, czy są do 

niego uwagi. 

   
Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Antoni Gazda, Zygmunt Niedźwiedź i Janusz 

Mazurek.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 14 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała nr LI/276/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

Zmiany w uchwale budżetowej omówiła Pani Skarbnik. 

Pan Sekretarz dodał, że zwiększenie wydatków na cmentarze jest związane 

z remontami pochówków w Czołkach, w Cześnikach i w Horyszowie Polskim, 

tak aby na 1 listopada było to już ukończone. Ponadto poinformował, że przy 

okazji robienia oczyszczalni przydomowych w Sitnie został odkryty cmentarz, 

gdzie odnaleziono kości, które są obecnie zdeponowane w prokuraturze. 

W związku z powyższym musimy dokonać pochówku. Na chwilę obecną 

wystąpiliśmy o środki do Wojewody. 

 

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Pan Przewodniczący poprosił Radę, aby zanim przejdziemy do kolejnej 

uchwały udzielić głosu mieszkańcowi z Rozdół Panu Mirosławowi Bury, który 

nie zgłosił wcześniej do programu przedstawienia jego sprawy. 

Pan Bury poinformował, że jest właścicielem firmy „Ogrodnik”, która 

zajmuje się oczyszczaniem z zakrzewienia dróg publicznych, dróg gminnych, 

dróg gruntowych, a w związku z tym chciałby prosić o możliwość wykonywania 

tych czynności na zlecenie Gminy Sitno. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w związku z faktem, iż na terenie gminy Sitno 

problem z zakrzaczeniami jest dość duży, Pan Bury założył działalność, 

a następnie Gmina Sitno podpisała z Panem umowę  na odkrzaczenie drogi 

Janówka – Rozdoły. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że należałoby wprowadzić do budżetu 

środki, które umożliwiałyby zapewnienie pracy temu Panu tym bardziej, że 

potrzeby takie, są duże na terenie gminy Sitno. 

 

2) Uchwała nr LI/277/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2014 r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2014-2021. 
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Pan Przewodniczący wyjaśnił , że uchwała ta jest konsekwencją 

poprzedniej uchwały. 

Następnie zapytał, czy są pytania do ww. odczytanej uchwały  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała nr LI/278/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2014 r. 

w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez oddziały 

przedszkolne przy Szkole Podstawowej w Jarosławcu. 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała jest konsekwencją zmian 

w przepisach.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała nr LI/279/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2014 r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na 

wykonanie remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3286L. 

 

Pan Wójt poinformował, że w związku z przetargiem nastąpiła potrzeba 

zwiększenia środków o 25 tys. zł 

Pan Pawlicha powiedział, że Starosta obiecał zrobić zatokę w Cześnikach 

i dalej się nic nie robi.  

Pan Wójt odpowiedział, że już wielokrotnie poruszał ten temat ze Starostą 

jednak rozmowy nie przynoszą żadnych skutków.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

5) Uchwała nr LI/280/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 28 sierpnia 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz omówił uchwałę. 

Wypowiedz uzupełnił Pan Wójt. 
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

 

1. Spółki wodnej ( poprawa odwodnienia Horyszów kierunek Janówka) 

2. Sprawy drogowe ( wykonanie nawierzchni drogi przy Ośrodku i Urzędzie 

Gminy w Sitnie) 

3. Inwestycyjne( zakończono roboty w Czołkach, podpisano umowę z UM na 

budowę kolektorów słonecznych, na ukończeniu są prace w Kornelówce); 

4. Sprawy oświatowe ( wykonano sanitariaty w szkole w Cześnikach) 

5. Sprawy gospodarcze (częściowy remont dróg gminnych, poprawa 

przystanków, koszenie, porządkowanie miejsc pamięci); 

6. Wystawy w LODR; 

7. Strażackie (zakupiono samochód dla OSP Kolonia Sitno); 

8. Sprawy kulturalne; 

9. Dożynki powiatowe; 

10. Dożynki gminne w Kornelówce 

 

Pan Sekretarz podziękował za przygotowanie zawodników na zawody 

sportowe w Stężycy.  

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

 

Pan Sekretarz poruszył temat potrzeby wykonania drogi w Jarosławcu na 

starej wsi. Trzeba by się zastanowić, czy nie wykonać przynajmniej odcinka tej 

drogi w miejscu zabudowań, a w związku tym trzeba się zastanowić skąd wziąć 

pieniądze na ten cel.  

Pan Przewodniczący powiedział, że padła propozycja wykonania drogi na 

starej wsi w Jarosławcu, dlatego też jest pytanie do Państwa Radnych o zajęcie 

stanowiska w tej sprawie. Temat tej drogi był już wielokrotnie podejmowany, 

jest to droga strategiczna. 
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Pan Sekretarz poinformował, że należałoby zrobić tą drogę w miejscu 

zabudowań i kawałek od strony Szopinka, łącznie około 450mb na kwotę około 

135tys. zł. 

Pan Wójt powiedział,: „…czy nas stać na taki odcinek? Może lepiej zrobić 

mniejszy odcinek tej drogi.” 

Pan Pawlicha zaproponował, że Rada daje pozwolenie na taki odcinek na 

jaki pozwalają nam środki. 

Pan Sekretarz jeszcze raz powiedział, że należy zrobić te 450mb. 

Pan Wójt powiedział, że na dzień dzisiejszy trzeba podsumować inne drogi 

i tutaj powinna wypowiedzieć się Pani Skarbnik, jakie są możliwości finansowe. 

Pan Juszczak powiedział, że w budżecie jest zapisane, iż przewidziane jest 

80tys. zł na wykonanie drogi w Jarosławcu stara wieś. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to kwota przewidziana w przypadku 

dofinansowania z FOGR-u, jednak tego dofinansowania nie otrzymaliśmy, 

a więc kwota, jaka pozostaje na ten cel to tylko 40 tys. zł. 

Pan Borowiec zapytał,: „…czy nie wystarczyłoby zrobić tą drogę 

o szerokości 2,5 m, a dłuższy odcinek”. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie ponieważ jest to droga, która biegnie, aż od 

Majdanu i jest to droga strategiczna. 

Następnie Pan Sekretarz zaproponował, aby dołożyć do tych 40tys. zł 

jeszcze 70tys. zł. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie mamy skąd wziąć tych pieniędzy. 

Pan Wójt zaproponował, aby przeznaczyć na to zadanie w sumie 100tys. zł 

ponieważ więcej nie mamy. 

Pan Szajnoga zaproponował przeznaczyć na wykonanie tej drogi 120tys. zł. 

 

W wyniku dyskusji ustalono, że pod głosowanie zostanie poddana kwota 

110tys. zł na drogę. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przeznaczenie 110tys. zł na 

wykonanie drogi w Jarosławcu stara wieś z częściowym finansowaniem 

w 2015 r. 

Wszyscy Radni jednogłośnie opowiedzieli się za przeznaczeniem 110tys. zł 

na wykonanie ww. drogi z częściowym finansowaniem w 2015 r. 

 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Szajnoga poprosił o ustawienie znaku – „zakazu zatrzymywania się” 

drodze przy szkole w Jarosławcu na odcinku drogi z Sitna do drogi 

hrubieszowskiej, ponieważ jest problem z przejazdem. 
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Pan Kozak zapytał, do kiedy trzeba składać oświadczenia majątkowe na 

zakończenie kadencji. 

Pan Wójt wyjaśnił, że na 2 miesiące przed końcem kadencji. 

Pan Jerzy Mazurek, ponowił prośbę odnowienia przystanku w Cześnikach 

przy kościele, a także poprosił o postawienie znaku na Kułaczówce,  który został 

ścięty podczas koszenia. 

Dalej Pan Jerzy Mazurek poinformował, że trzeba poprawić przystanek 

w Karpiu przy dawnym domu ludowym oraz chodnik w Cześnikach na łąkach. 

Pan Szajnoga powiedział, że trzeba poprawić chodnik w Jarosławcu na 

odcinku od Pana Basaja do przystanku na osiedlu. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o piśmie z Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Sitnie w sprawie zwiększenia środków o kwotę 41 029, 98 zł, oraz 

podanie Pani Gradziuk Teresy ( opiekuna prawnego Pana Jana Paczosa) 

a następnie poprosił Panią kierownik GOPS-u o wyjaśnienie.  

Pani Tor wyjaśniła, że sprawa została już załatwiona, ponieważ 

w dzisiejszej uchwale budżetowej otrzymała te pieniądze. Ponadto Pani 

kierownik wyjaśniła jakich osób to dotyczy i z jakimi problemami. 

 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo z Okręgowej Stacji  

Chemiczno- Rolniczej w Lublinie w sprawie wykonania badań pH gleb. 

Kolejne pismo odczytane przez Pana Przewodniczącego dotyczyło 

zaproszenia przez Starostę na Dożynki Powiatowo – Gminne w Michalowie. 

Dalej Pan Przewodniczący poinformował, iż Pan Sekretarz przedstawiał 

książkę, która miałby być przeznaczona dla Radnych i sołtysów na koniec 

kadencji. 

W wyniku dyskusji Państwo Radni pozytywnie odnieśli się do zakupu 

takich książek. 

 

Ponadto Państwo Radni otrzymali następujące materiały: 

- zarządzenie Nr 33/2014 Wójta Gminy Sitno z dnia 26 sierpnia 2014 r. 

w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu, informacji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 

o przebiegu wykonania planu finansowego Instytucji Kultury za I półrocze 

2014 r. 

Ogłoszenie o Turnieju Piłki Nożnej Sołectw o Puchar Przewodniczącego 

Rady Gminy Sitno; 

- Informacje na temat dowożenia 5-cio latków; 

- Informację na temat materiałów siewnych; 

- Informację na temat uboju gospodarczego 

Wszystkie ww. dokumenty stanowią załączniki do materiałów z sesji. 
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Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr L/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad 

sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 12 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


